
                                                         PROTOKÓŁ NR XVIII/2012 

                                            z sesji  Rady  Miejskiej w  Stąporkowie 

                                                 odbytej  w dniu  30 marca 2012r. 

 

Ad. pkt 1.  

Pan Przewodniczący otworzył  XVIII  w  bieżącej  kadencji  obrady sesji Rady Miejskiej. 

Na podstawie listy obecności  stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze 14 

radnych, czyli stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.                      

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych . 

Ad. pkt.2 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 30.03.2012r. wpłynęło pismo do Biura Rady w 

sprawie wprowadzenia  autopoprawki  do  projektu  uchwały  w sprawie  sprzedaży  

nieruchomości stanowiącej  własność gminy. Autopoprawka dotyczy § 1, który  brzmiał: 

 „ Przeznacza  się do sprzedaży w trybie  bezprzetargowym  nieruchomość  oznaczoną w 

ewidencji gruntów nr 1464,  o  pow. 1,1400ha  położoną w Niekłaniu Wielkim na rzecz  jej 

użytkownika wieczystego” po  wprowadzeniu  autopoprawki  brzmi:  

„ Przeznacza  się do sprzedaży w trybie  bezprzetargowym  nieruchomość  oznaczoną w 

ewidencji gruntów nr 1464,  o  pow. 1,1400ha  położoną w Niekłaniu Wielkim na rzecz  jej 

użytkownika wieczystego,  przy czym  użytkownik wieczysty nie może mieć na dzień 

sprzedaży zaległości w opłatach za użytkowanie wieczyste oraz  z tytułu podatku od 

nieruchomości.” 

 - Radny  Edward  Mazur -  w uzasadnieniu nie podane jest nazwisko tego Pana, który  chce 

kupić tę działkę a powinno być.  Uchwała  mówi, że  urząd miasta musi sprzedać tę działkę, 

więc urząd miasta przed sprzedażą sam powinien ściągnąć te pieniądze i nie mieszać radnych 

do tej sprawy.  

-  Pan Przewodniczący Rady -  My jako Radni w tej sytuacji staramy się pomagać i dbać o  

finanse gminy i poddał pod głosowanie wniosek o zmianę zapisu § 1 w uchwale w sprawie 

sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność gminy Stąporków. 

Radni w głosowaniu jawnym  10 głosami „ za”  ,przy 3 „przeciw” i 1 wstrzymującym się  

poprawkę przyjęli. 

Następnie Przewodniczący  odczytał wniosek grupy radnych w sprawie  umieszczenia w 

porządku obrad  projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr II/3/2010 Rady Miejskiej w 



Stąporkowie z dnia 8 grudnia 2010r. w sprawie powołania składów osobowych stałych 

Komisji Rady Miejskiej. 

Wniosek  wraz z projektem uchwały w załączeniu  do protokółu. 

Odczytał również  pisma w sprawie rezygnacji z funkcji  przewodniczącego komisji  rewizyjnej 

Radnego  Dariusza  Młodawskiego  i z funkcji przewodniczącego  Komisji Spraw Społecznych  

Radnego  Roberta Dziubińskiego, ponadto odczytał projekt uchwały  i zapytał radnych czy 

wyrażają zgodę na objęcie proponowanych funkcji. Radni wyrazili zgodę. 

- Radny Młodawski Dariusz -  dzisiaj złożyłem rezygnację z  funkcji przewodniczącego komisji 

rewizyjnej , ponieważ już wczorajszego popołudnia doszły mnie głosy, że grupa radnych 

zdecydowała się na odwołanie mnie, więc uprzedziłem ten ruch, żeby nie okazało się , że 

będę poddawany osądowi. Jako przewodniczący komisji działałem zgodnie z procedurą 

zawartą w statucie gminy , uważam że ta komisja jest bardzo ważna i ta zmiana służy temu ,iż 

w najbliższym czasie będzie udzielane absolutorium Pani Burmistrz ,więc grupa osób musi 

tutaj w odpowiedni sposób to absolutorium skonstruować. Chciałem tylko zwrócić Panu  

Przewodniczącemu uwagę na jeden fakt, statut gminy Stąporków, §49 pkt2 mówi „ radni 

deklarują przynależność do różnych komisji”. Pan w tej uchwale przypisał mnie do komisji 

rewizyjnej nie pytając mnie o zdanie, więc uważam, że w tym wypadku Pana postępowanie 

jest  nieetyczne i publicznie proszę ,aby to było zaprotokółowane „ nie wyrażam zgody na 

uczestnictwo w komisji rewizyjnej , składam akces do uczestnictwa w komisji spraw 

społecznych”.  Dziękuję bardzo. 

 -  Przewodniczący  Rady-  muszę tu odpowiedzieć bo padł  ostry zarzut , że to ja przypisuję , 

więc pragnę zauważyć, że autorem zmian nie byłem ja , tylko dziewięciu radnych, także 

oskarżanie mnie o to , że ja kogoś przypisuję nie wydaje mi się właściwe , poczułem się 

obrażony. 

- radny Młodawski-  jeszcze raz  powtarzam składam akces  do Komisji Spraw Społecznych. 

- Przewodniczący Rady-  pojawi  się problem ,ponieważ komisja  spraw społecznych jest w 

pięcioosobowym składzie. 

-  Radny  Młodawski - znowu nie potrafi pan czytać statutu, § 49 wyraźnie mówi, że 

maksymalny skład komisji to sześciu radnych, na dzień dzisiejszy komisja liczy pięciu radnych. 

Przewodniczący ogłosił pięciominutową przerwę w obradach. 

Po wznowieniu obrad – glos zabrał  przewodniczący rady :  jeżeli chodzi o projekt  uchwały w 

sprawie zmian w składach osobowych stałych komisji  jak i o rezygnację  radnego 



Dziubińskiego i radnego Młodawskiego  to pismo zawiera tylko rezygnację z funkcji 

przewodniczącego, natomiast akces do pracy w komisji był składany o wiele wcześniej , my 

natomiast w  tej uchwale, czyli wnioskodawcy , którzy sporządzili projekt uchwały nie  

proponują zmian osobowych  tylko funkcyjnych.  Wniosek  radnego  Młodawskiego  i 

radnego Mazura zostanie uwzględniony  i przedyskutowany na najbliższym posiedzeniu 

komisji, wniosek oto aby byli w innych komisjach  i mimo  wszystko poddaję ten projekt 

uchwały pod głosowanie  celem umieszczenia go w porządku obrad. 

-  Radny  Młodawski -  jeszcze raz chcę powiedzieć, że muszę  wyrazić akces, pytam czy wy 

nie umiecie czytać ze zrozumieniem , powtarzam jeszcze raz „ nie wyrażam zgody , aby być 

członkiem komisji rewizyjnej , powtarzam nie wyrażam zgody ,proszę mnie nie 

ubezwłasnowolniać, jeszcze raz , zgłaszam akces do pracy w  komisji spraw społecznych, 

dlaczego nie mogę być członkiem komisji spraw społecznych , dlaczego przewodniczący 

uparcie wkłada mnie do komisji rewizyjnej? 

-  Przewodniczący Rady -  ja nikogo nie  wkładam do żadnych komisji, powtarzam  uchwala Nr 

II/3/2010 mówi kto w jakiej komisji się znajduje, ze względu na to że wpłynął wniosek , jak i 

rezygnacje z funkcji , należy dokonać zmiany. 

-  Radny  Młodawski  -  czy to tak trudno zmienić przy nazwisku Młodawski Dariusz – członek 

komisji spraw społecznych, a  tak to bez, mojej zgody  chce się przypisać mnie do innej 

komisji , czyli rozumiem , że w tym wypadku ,gdybyście sobie zamarzyli wysłać mnie do  

Burkina Faso to też byście mnie wysłali, gratuluję pomysłu. 

-  Przewodniczący Rady -   powtarzam raz jeszcze , że zgodnie z uchwałą Nr II/3/2010  Radny  

Dariusz  Młodawski sam zgłosił akces do pracy w tej komisji i do dnia dzisiejszego  nie 

dostałem żadnego  dokumentu na temat  że Radny Młodawski  chce zrezygnować z udziału w 

pracach komisji rewizyjnej. Dostałem  pismo o rezygnacji z funkcji przewodniczącego tejże 

komisji. 

-  Radny  Młodawski -  jeszcze raz powtarzam nie wyrażam zgody , aby być członkiem komisji 

rewizyjnej. 

-  Przewodniczący Rady -   trudno będzie  Radny głosował  przeciwko projektowi  uchwały , 

proszę kto  jest za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad? 

-  Radny  Mazur  Edward -  przepraszam , ja też nie wyrażam zgody na członka komisji 

rewizyjnej, mogę być w komisji finansów. 



-  Przewodniczący Rady powiedziałem wyraźnie  Panów wnioski będą uwzględnione na 

najbliższym posiedzeniu komisji ,zabieram  Radnemu głos i przechodzę do dalszej części  

obrad. 

-  Radny  Mazur  dziękuję , za zabieranie  głosu , też się tym zajmiemy. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie zmiany  uchwały Nr II/3/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie  z dnia 8 grudnia 

2010r. w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej.  

W głosowaniu jawnym  10 głosami „za”  przy 4 głosach „ przeciw „ radni  projekt uchwały 

przyjęli. 

W związku z tym  Przewodniczący  Rady  stwierdził, ze projekt uchwały  zostaje 

wprowadzony do porządku obrad  w  pkt 7  ppkt „ ł” 

Następnie Przewodniczący  Rady odczytał wniosek grupy radnych  w sprawie wprowadzenia 

dodatkowego projektu uchwały do porządku obrad  i projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia 

wysokości diet dla radnych . Powiedział , że niepokoi go tylko czy projekt  uchwały jest 

zgodny z prawem , ponieważ brak jest podpisu  prawnika pod projektem , ale mimo to 

poddaje pod głosowanie. 

- Radny  Młodawski  nasz projekt uchwały pozwoli do końca roku  zaoszczędzić  14.500 zł w 

budżecie miasta , mówi się że gmina jest w trudnej sytuacji  ekonomicznej , więc znajdujemy 

pieniądze i chcemy przeznaczyć na określone cele społeczne, to że projekt uchwały nie jest 

zaopiniowany przez radcę prawnego czy adwokata  to nie nasza wina , ponieważ radni ze 

Stąporkowa nie dysponują w tej chwili adwokatem czy radcą prawnym. Skoro Pan  uważa ,że 

projekt jest niezgodny z prawem , to proszę zapytać adwokata , czy jest zgodny czy nie jest a 

jeżeli Pan uważa,  że nie jest  to Pana zdanie, proszę poddać go pod głosowanie  i sprawa 

skończona. 

- Zastępca  Burmistrza  Pan Andrzej  Głogowski   -  zapytał radnego  Młodawskiego czy 

projekt uchwały  spełnia  § 34 statutu  gminy czy nie spełnia  w takiej formie . Według  

zastępcy burmistrza nie spełnia  §34. 

Przewodniczący Rady  poddał pod  głosowanie wniosek o wprowadzenie dodatkowego 

projektu uchwały  w sprawie  ustalenia wysokości diet  dla radnych . 

Radni  w głosowaniu  jawnym 10  głosami „ przeciw”,   przy  4 głosach   „za’   wniosek 

odrzucili . 



W związku z tym  przewodniczący stwierdził,  że projekt uchwały większością  głosów  został 

odrzucony. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad  który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XVII Sesji  
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności  międzysesyjnej. 
6. Zapytania i  interpelacje  radnych. 
7. Podjęcie  uchwał  : 

a)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania 
inwestycyjnego pn  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 0438T (Szydłowiec) – granica 
województwa świętokrzyskiego – Niekłań – Stąporków w km 16+010-18+010”, 
b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania 
inwestycyjnego pn. ” Przebudowa drogi powiatowej Nr 0464 T Przyłogi – Adamek – Krasna  w 
km 1+130 -2+080”, 
 c)   w sprawie zmian w budżecie gminy  Stąporków na 2012rok, 

   d)   w  sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2013, 
      e)   w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/157/2008  Rady  Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28           
            listopada 2008r. w sprawie podatku od nieruchomości oraz określenia inkasentów i stawek     
            za  inkaso podatku  od  nieruchomości, rolnego i leśnego, 

        f)  w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie   
             bezdomności zwierząt na terenie gminy Stąporków w 2012roku, 
        g)  w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę, 

          h)  w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem     
               Gminy Stąporków na lata 2012-2016, 

i)   w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Odrowążu, 
     j)  w sprawie zmiany Uchwały Nr V/42/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 luty                                  
         2011r.  w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie                      
         Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, 
      k)   w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność gminy, 
      l)   w sprawie przyjęcia Statutu Międzygminnego Związku pod  nazwą Staropolski Związek            
            Gmin i  Miast  
       ł)  w sprawie zmiany  uchwały Nr II/3/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8               
           grudnia 2010r.w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej   
    8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
    9. Sprawy  różne. 
   10.Zamknięcie obrad sesji.    

Radni  w głosowani jawnym   10 głosami „za”  przy 4 głosach  „przeciw”  przyjęli zmieniony  
porządek obrad. 

 
 



Ad. pkt 3. 
Radni w głosowani jawnym  jednogłośnie przyjęli protokół  z XVII sesji Rady Miejskiej. 
 
Ad. pkt 4. 
Informację z działalności międzysesyjnej odczytał Zastępca Przewodniczącego, 
Wiceprzewodniczący  Chrzan  Krzysztof. 
Informacja  w załączeniu do protokółu. 
 
Ad. pkt 5. 
Sprawozdanie z działalności  między sesyjnej  Pani Burmistrz i Zastępcy Burmistrza odczytaŁ 
Zastępca Pan Andrzej Głogowski . 
Informacja w załączeniu do protokółu. 
 
Ad. pkt 6. 
W punkcie tym głos zabrali: 
-  Radny  Zbigniew Wiśniewski , zapytał w związku z tym że w miesiącu lutym zostały zalane 
bloki  przy ul. Sienkiewicza 3,  chciałby wiedzieć czy coś zostało podjęte w tym temacie . 
-  Radny  Alfred  Naorecki  - złożył ustną interpelację w sprawie progu zwalniającego przy ul. 
Górnej w Hucisku obok szkoły i  zabezpieczenie dachu  w części nad świetlicą na szkole w 
Hucisku. 
-  Radna  Krzystek  Mirosława  -  złożyła ustną interpelację  w sprawie tablic ogłoszeniowych  
w terenie  w związku z nagminnym zalepianiem tych tablic przez podmioty prywatne, prosi o 
interwencję w tej sprawie. 
-  Radny Dariusz  Młodawski -   zapytał co ze zniszczonym oświetleniem na placu szkolnym , 
które zostało uszkodzone przy budowie chodnika , do dnia dzisiejszego sprawa nie jest 
załatwiona, prosi działanie i czeka na odpowiedz, po drugie  zniszczone znaki przy ul Staszica, 
po trzecie ul. Dr. Anki  - wnioskuje o zapewnienie tłucznia , rozsypanie go i ubicie ,aby 
mieszkańcy tej ulicy mogli się bez przeszkód poruszać 
- Radny Robert Dziubiński -  zapytał przewodniczącą komisji finansów czy jest już protokół z 
objazdu dróg bo jego pytania będą  dotyczyć dróg i tak: 
ul. Moniuszki  popękana nawierzchnia w poprzek drogi ,zapadnięcie  chodnika, 
ul. 1-go Maja są pęknięcia drogi  i po fałdowania  na wysokości sklepu P. Janusa, 
ul. Żeromskiego  pęknięcia  aż w  6 miejscach  ponadto na ul. Moniuszki, Krasińskiego, 1-go 
Maja  po opadach deszczu woda nie spływa tylko stoi w miejscu , studzienki są po jednej 
stronie ulicy woda stoi po drugiej stronie. Ulice te były remontowane w 2010r. , chciałby 
wiedzieć czy jeszcze jest gwarancja na te drogi,  czy będą poprawiane i czy urząd za te 
naprawy będzie musiał zapłacić. 
- Radny Edward Mazur  -   zapytał czy amfiteatr został już  odebrany, czy zostały naliczone 
kary za nieterminowe oddanie obiektu, kto jest teraz odpowiedzialny za ten budynek i za 
plac , kto odpowiada za MKS  osobowo , ponieważ jak nie będzie osoby odpowiedzialnej  to 
do końca roku  nic nie zostanie z tych obiektów.  Ponadto chciałby wiedzieć ,czy urząd miasta 
jest winien  wspólnocie mieszkaniowej pieniądze  ok. 200tyś , jeżeli tak to gdzie one są 
zaplanowane w budżecie , ponieważ tego nie widzi patrząc w budżet. 
 
 
 
 



Ad. pkt 7 „a” 
Pan Przewodniczący  spytał  czy radni mają uwagi do projektu  uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania inwestycyjnego pn  
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 0438T (Szydłowiec) – granica województwa 
świętokrzyskiego – Niekłań – Stąporków w km 16+010-18+010” 
Radni  uwag nie wnieśli. 
Radni w głosowaniu  jawnym  13 głosami „za”  przy 1 głosie „ przeciw „  podjęli uchwałę Nr 
XVIII/178/2012  w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 „b” 
Pan Przewodniczący  spytał  czy radni mają uwagi do projektu  uchwały   w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania inwestycyjnego 
pn. ” Przebudowa drogi powiatowej Nr 0464 T Przyłogi – Adamek – Krasna  w km 1+130 -
2+080”, 
Radni nie wnieśli uwag.  
Radni w głosowani jawnym  10 głosami „za”, przy 3  głosach „przeciw” i 1 głosie „ 
wstrzymującym się” podjęli uchwałę NrXVIII/179/2012 w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 „c” 
Pan Przewodniczący  spytał  czy radni mają uwagi do projektu  uchwały   w sprawie zmian w 
budżecie gminy  Stąporków na 2012rok. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag. 
Radni w głosowani jawnym   10 głosami „za”  przy 4 głosach „wstrzymujących się” podjęli 
uchwałę Nr XVIII/180/2012 w powyższej sprawie. 
 
Ad.pkt 7 „d”  
Pan Przewodniczący  spytał  czy radni mają uwagi do projektu  uchwały  w sprawie funduszu 
sołeckiego  na rok budżetowy 2013. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 
Radni w głosowaniu  jawnym jednogłośnie  podjęli uchwałę  Nr XVIII/181/2012 w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 „e” 
Pan Przewodniczący  spytał  czy radni mają uwagi do projektu  uchwały  w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXVII/157/2008  Rady  Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 listopada  2008r. w sprawie 
podatku od nieruchomości oraz określenia inkasentów i stawek za inkaso podatku  od  
nieruchomości, rolnego i leśnego. 
Radni nie  mieli uwag. 
Radni  w głosowaniu  jawnym   jednogłośnie  podjęli uchwałę  Nr XVIII/182/ 2012 w powyższej 
sprawie. 
  
Ad. pkt 7 „f” 
Pan Przewodniczący  spytał  czy radni mają uwagi  do projektu  uchwały w sprawie  przyjęcia 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie  bezdomności zwierząt na terenie 
gminy Stąporków w 2012roku. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag. 
Radni w głosowaniu  jawnym  10 głosami „za”  przy 4 głosach „wstrzymujących się” podjęli uchwałę  
Nr XVIII/ 183/2012 w powyższej sprawie. 
 
 



Ad. pkt 7 „g’ 

Pan Przewodniczący  spytał  czy radni mają uwagi  do projektu  uchwały w sprawie odstąpienia 
od obowiązku przetargowego  trybu zawarcia umowy na dzierżawę. 
Radni nie wnieśli uwag.  
Radni w głosowaniu jawnym  jednogłośnie  podjęli uchwałę Nr XVIII/184/2012  w powyższej sprawie. 
 
 
 
Ad. pkt. 7 „h” 

Pan Przewodniczący  spytał  czy radni mają uwagi  do projektu  uchwały w sprawie  uchwalenia 
„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym  zasobem   Gminy Stąporków na lata 
2012-2016”. 
Radni nie wnosili  uwag. 
Radni w głosowaniu  jawnym 11 głosami „za” przy  3 głosach  „wstrzymujących się”  podjęli uchwałę  
Nr XVIII/185/2012 w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 „i”      

 Pan Przewodniczący  spytał  czy radni mają uwagi  do projektu  uchwały w sprawie  likwidacji 
Publicznej Szkoły Podstawowej w Odrowążu. 
Radni nie wnosili uwag. 
Radni w głosowaniu  jawnym 8 głosami „za”  przy  5 głosach „przeciw” i  1 głosie „ wstrzymującym 
się” 
podjęli uchwałę  Nr XVIII/186/2012  w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 „j” 

Pan  Przewodniczący  spytał  czy radni mają  uwagi  do projektu  uchwały w sprawie  zmiany 
Uchwały Nr V/42/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 luty 2011r.w sprawie powołania Rady 
Społecznej przy Samodzielnym Publicznym  Zakładzie Opieki  Zdrowotnej w Stąporkowie, 
Radni nie wnieśli żadnych uwag. 
Radni w głosowaniu  jawnym  8 głosami „za”  przy  6 głosach „wstrzymujących się”  podjęli uchwałę 
Nr XVIII/187/2012 w powyższej sprawie . 
 
Ad. pkt 7 „k” 

Pan  Przewodniczący  spytał  czy radni  mają  uwagi  do projektu  uchwały w sprawie  sprzedaży 
nieruchomości  stanowiące j własność  gminy. 
Radni nie wnosili uwag. 
Radni w głosowaniu jawnym  10 głosami „za”  przy  4  głosach „wstrzymujących się”  podjęli uchwałę Nr 
XVIII/188/2012  w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 „l” 

Pan Przewodniczący  spytał  czy radni  mają  uwagi  do projektu  uchwały w sprawie przyjęcia 
Statutu Międzygminnego  Związku  pod  nazwą  Staropolski  Związek  Gmin  i  Miast. 
Radni nie wnosili uwag.  
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XVII/189/2012 w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt7 „ł” 

Pan Przewodniczący  spytał  czy radni  mają  uwagi  do projektu  uchwały w sprawie zmiany  
uchwały Nr II/3/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8 grudnia 2010r. w  sprawie powołania 
składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej. 
Radny  Młodawski zgłosił, że nie bierze udziału w głosowaniu. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag. 



Radni w głosowaniu jawnym  11 głosami „za”  przy 2 głosach „ przeciw” podjęli uchwałę Nr 

XVIII/190/2012 w powyższej sprawie. 

 

Ad. pkt. 8 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje  radnych  udzielił  zastępca burmistrza  Andrzej Głogowski: 

Problem z odprowadzaniem zlewni wód  w tamtym rejonie jest z powodowany  brakiem  kanalizacji 

burzowej , jeżeli chodzi o  sytuację   w lutym to  grunt  był zamarznięty i  wody  przy roztopach  płynęły 

ulicą. 

Progi zwalniające  w Hucisku przy ul. Górnej  komisja  dojedzie  sprawę rozpozna na miejscu i udzielona 

zostanie odpowiedź, jeżeli chodzi  o częściowy remont  dachu na szkole  w Hucisku ,w chwili obecnej brak 

jest środków finansowych w budżecie, po przeanalizowaniu   tematu  zostanie podjęta decyzja. 

W sprawie tablic ogłoszeniowych  zostaną poczynione  odpowiednie działania w tym zakresie. 

Oświetlenie  przy szkole ponad gimnazjalnej  z informacji wydz. inwestycji  wynika, że słup który był 

uszkodzony  został już dawno wymieniony. 

Radny Młodawski  nie chodzi osłup oświetleniowy ,lecz o kabel zasilający oświetlenie placu szkolnego, 

który został  przecięty przy budowie chodnika. 

Znaki drogowe przy ul Staszica zostaną  uzupełnione. 

Na ulicę  Dr Anki będzie dowieziony tłuczeń  w ilości 80 ton. 

Jeżeli chodzi o  ulice  w Stąporkowie  temat  jest już  przyjęty  do  realizacji.  

Zadłużenie  wobec wspólnoty mieszkaniowej jest , lecz do końca roku  winno być uregulowane,  za stadion 

odpowiada dyr. ZGKM  z którym została podpisana umowa. 

Na pozostałą  część pytania odpowiedzi udzieliła Pani naczelnik Wydziału  Inwestycji Małgorzata Łysiak 

Kowalczyk  -  prace odbiorowe rozbudowy centrum kulturalnego miasta Stąporków trwały od 08.09 2011r. 

do 20.12. 2011r. powyższy termin odbioru  robót budowlanych uwarunkowany był sprzeciwem Zakładu 

Energetycznego  w Końskich  na wykonanie przyłącza energetycznego . Wg stanowiska zakładu warunki 

przyłączeniowe straciły ważność , zakład domagał się aktualizacji tychże  warunków i wykonanie  nowej 

dokumentacji. W dniu 9.12.2011r. została podpisana umowa pomiędzy gminą a zakładem na sprzedaż 

energii elektrycznej, a w dniu 08.02.br  została  wydana decyzja na użytkowanie obiektu. Na dzień 

dzisiejszy jesteśmy po kontroli  przez  Świętokrzyski Urząd  Marszałkowski  tej inwestycji  i z protokółu 

pokontrolnego  wynika, ze mamy    -wykonać oznakowania miejsc parkingowych zatoki postojowej przy ul 

Staszica 

- uzupełnić oznaczenia na dokumentach poprzez przyklejenie logo Unii Europejskiej. 

 Wnioski te wykonamy do końca kwietnia i wtedy możemy  przekazać  obiekt  do  MGOK Pani dyr. Sorn . 

 



Ad. pkt 9.   

  W punkcie tym  głos  zabrali: 

- Sołtys  wsi Hucisko  Pani Joanna Wojna -  przedstawiła  potrzebę  zamontowania progu zwalniającego  

przy ul. Górnej w Hucisku ,   potrzebę  przeprowadzenia częściowego  remontu dachu  na szkole. 

Zapytała również czy  schroniska z którymi  współpracuje gmina mają certyfikaty. 

Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza - progi zwalniające  w Hucisku przy ul. Górnej  komisja  dojedzie  

sprawę rozpozna na miejscu i udzielona zostanie odpowiedź, jeżeli chodzi  o częściowy remont  dachu na 

szkole  w Hucisku ,w chwili obecnej brak jest środków finansowych w budżecie, po przeanalizowaniu   

tematu  zostanie podjęta decyzja, jeżeli chodzi o schroniska to pracownicy merytoryczni zapewne 

sprawdzili  wymagane dokumenty w tym zakresie. 

- Pani Burmistrz -  ma prośbę do grupy radnych i prosi po raz kolejny o współpracę, ponieważ po 

dzisiejszej sesji ma wrażenie, że celowo niektórzy wprowadzają zamieszanie i próbują innych wyprowadzić 

z równowagi. Wielokrotnie mówiłam ,że od rozmowy są komisje a sesja i podejmowanie uchwał to nie 

dyskusja , bo na to był czas, szanujmy czas radnych, burmistrza, sołtysów i innych zaproszonych gości. 

Wszyscy zostaliśmy tutaj wybrani po to by działać dla dobra mieszkańców a  tu są ciągle przepychanki. 

Uprzejmie informuję i podkreślam, że kontrola ,która kontrolowała amfiteatr, parking i park  nakazała 

tylko poprzyklejać naklejki i wyznaczyć miejsca parkingowe dla niepełnosprawnych, z góry mówię ,że to 

raczej do prokuratury się nie nadaje, ale jak ktoś jeszcze chce donosić  to może. 

Jeszcze raz proszę o współpracę i rozmowy , od tego są komisie i mój gabinet, ja jestem dumna, że radni 

ze wsi potrafią rozmawiać o każdej sprawie np. o fundusz sołecki przychodzą rozmawiają od tego 

jesteśmy, ktoś ma jakiś pomysł niech przyjdzie i powie. MKS  przygotowujemy  dokumentację ,aby 

utworzyć tam oddzielny ośrodek ,ale to jeszcze chwilę potrwa. Ja tylko powiem i przypomnę, że był ktoś 

taki i znajduje się na tej sali , kto chciał dać pół miliona nagrody dla członków zarządu, dla 4 czy 5 osób. 

Tamten zarząd już budynku nie dostanie, została wypowiedziana umowa. Ja bardzo proszę o współpracę i 

rozmowę , funkcja radnego, to nie tylko krytykowanie, ale przedstawianie pomysłów, opozycja, 

oczywiście, ale nie podjudzamy ,nie mówimy „nie bo nie” zero propagandy, chętnie posłucham pomysłów 

radnych ze Stąporkowa. Na koniec wypowiedzi Pani Burmistrz złożyła życzenia świąteczne. 

Radny Mazur -  jeżeli chodzi o tą współpracę to powiem szczerze mniej kłamstw i będzie bardzo dobrze, 

ale jeżeli ja pytam przewodniczącą komisji finansów czy ktoś z wami ten budżet uzgadniał, czy 

pomagaliście go tworzyć nikt nie potwierdził, a później okazuje się, Pani Burmistrz mówi, że ten budżet był 

robiony z tymi wspaniałymi ośmioma radnymi, a my nie jesteśmy wspaniali. Następnie odniósł się do 

ustaleń jakie były odnośnie dotacji dla kościołów i nieporozumień z tym związanych . Na zakończenie 

powiedział, że to Pani Burmistrz nie dopuszcza radnych  do współpracy i dlatego są problemy.  

Rady Młodawski – powiedział, że to co dzisiaj jest na tej sesji to uwłaczające, mówi się o współpracy a 

ciągle neguje, ci są dobrzy ci są źli, zwrócił się do Pani Burmistrz ,aby przemyślała swoje postępowanie. 



Na zakończenie Przewodniczący Rady Miejskiej złożył życzenia świąteczne.  

 

Ad. pkt 10. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący zakończył obrady. 

  

 

 

 

 

Protokółowała: Kosik Grażyna                                               Przewodniczący Rady Miejskiej    

                                                                                                         Jacek   Kołodziej   

 

 
 
   
 
 
 

 

                                                                                                  


